



**Application (eg. landowner, licensee, permittee, etc.) (Cannot be a subcontractor)**  
**Demandeur (ex.: propriétaires fonciers, détenteurs de permis, etc.) (Ne doit pas être un sous-traitant)**

Name/Nom	Business Phone/Tél. (Bureau)	Residence Phone/Tél. (Résidence)
Mailing Address/Adresse postale		Postal Code/Code postal

**Site Contractor or Person in Charge/Entrepreneur ou responsable sur place**

Name/Nom	Business Phone/Tél. (Bureau)	Residence Phone/Tél. (Résidence)	Radio Contact Available/Radio <input type="checkbox"/> Yes/Oui <input type="checkbox"/> No/Non
Mailing Address/Adresse postale			Postal Code/Code postal

**Type of Work Proposed – Please indicate and complete the appropriate additional part(s)**

**Type de travaux prévus – Préciser et remplir la partie appropriée**

- |   |   |   |  |
|---|---|---|--|
| <input type="checkbox"/> Building Construction<br>Construction de bâtiments | <input type="checkbox"/> Work on Shorelands<br>Travaux sur des terres | <input type="checkbox"/> Work Within a Waterbody<br>Ravaux submergés submergées | <input type="checkbox"/> Roads or Trails or Water Crossing<br>Routes ou piste ou traverse de cours d'eau |
| <input type="checkbox"/> Clearing Land                                      | <input type="checkbox"/>  | <input type="checkbox"/>  | <input type="checkbox"/> Work under Section 17/18/19/20 of the Act                                       |

**Location of Work Permit Area/Emplacement**

Provincial Park, Conservation Reserve, Township, Municipality, Basemap No. or Lot and Concession, Location, Subdivision or U.T.M. No. Parc Canton, municipalité, carte de base n° ou parcelle, concession, emplacement, subdivision ou N ° du MTU
--

Other i.e. Waterbody (describe) Autre p. ex. cours d'eau (décrire)	
Camp Location Emplacement du camp	No. or Workers on Site Nbre de travailleurs sur le site

**Effective Date(s)/Dates**

Start Date/Date de début des travaux	Finish Date/Date de fin des travaux
--------------------------------------	-------------------------------------

**Equipment to be Used/matériel qui sera utilisé**

Please specify/Préciser
-------------------------

**Note:**

The issuance of this permit does not relieve the applicant from the responsibility of acquiring any other agency, board, government, or other approvals as may be required.

If an applicant requires a copy of this application, he/she should retain copy prior to submitting.

Personal information on this form is collected under the authority of Section 29 of the Provincial Parks and Conservation Reserves Act and the information will be used for the purposes of the Act and Regulations. Questions about this information should be directed to the local MNR office or the appropriate Provincial Park office.

I/We hereby agree to rely solely upon the terms and conditions of the written work permit issued pursuant to this application. Any changes, amendments to the written work permit must be approved in writing by MNR.

I certify the information given in this application is true.

**Remarque:**

La délivrance de ce permis n'exonère pas le détenteur d'obtenir les autorisations qui pourraient être exigées par d'autres gouvernements, organismes, commissions, etc.

Si le demandeur en a besoin, il doit conserver un exemplaire de cette demande avant de la soumettre.

Les renseignements personnels exigés dans les présentes sont recueillis en vertu de l'article 29 de la Loi sur les parcs provinciaux et les réserves de conservation. Ils seront utilisés selon les termes de la Loi et des règlements. Veuillez adresser toute question à ce sujet au bureau local du MRN ou le bureau de parc provincial approprié.

J'accepte de me conformer strictement aux conditions écrites du permis d'exploitation émis pour la présente demande. Tout changement ou toute modification audit permis d'exploitation doit être approuvé par écrit par le MRN.

Je certifie que les renseignements donnés ici sont véridiques.

Signature of Applicant/Signé par	Position/Poste	Date
Signature of Contractor (if applicable) Signature de l'entrepreneur (s'il y a lieu)	Position/Poste	Date
Date Application Received in Office Date de réception de la demande		